

C-I-L
TECHNOLOGIE
IRON+
TECHNOLOGIE

C-I-L

TECHNOLOGIE
IRON+
TECHNOLOGIE



**LAWN FOOD WITH 3% IRON
ENGRAIS POUR PELOUSE
AVEC 3% DE FER**

**LAWN FOOD
ENGRAIS POUR PELOUSE**

33-0-3

**WITH 3% IRON
AVEC 3% DE FER**

With/Avec
DDP
IRON+FER



Faster growth*
Croissance plus rapide*



Thicker grass*
Pelouse plus dense*



Deep green results*
Vert plus riche*

PREMIER TECH HOME & GARDEN INC.
1, avenue Premier
Rivière-du-Loup (Québec)
G5R 6C1

COVERS | COUVRE
800 m² (8 600 sq. ft.)

10.5 kg (23 lb)



C-I-L
TECHNOLOGIE
IRON+
TECHNOLOGIE



33-0-3

**LAWN FOOD WITH 3% IRON
ENGRAIS POUR PELOUSE
AVEC 3% DE FER**

TECHNOLOGIE
IRON+
TECHNOLOGIE

C-I-L

**SIMPLE SOLUTIONS FOR ALL
YOUR LAWN AND GARDEN NEEDS!**

C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 with 1% Iron, your established lawn's a valuable advantage with faster growth, thicker grass, and deep beautiful green color! The 3% Iron releases beneficial Iron for immediate and sustained growth so you feel less and more less. **C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3** contains **DDP™** Iron, a cutting and easy-to-absorb form of Iron. This DDP™ Iron Powder is responsible for producing the beautiful ultra green effect you see lawn within hours for fast, visible results.

D - DRY: Micro-static adhesive attaches to every particle so 100% of the fertilizer granules are visible.
D - DISPENSABLE: Iron is evenly and consistently dispersed whenever the granules land, resulting in a dramatically green effect to the entire lawn.
P - POWDER: Iron is immediately absorbed by the grass plants when watered, resulting in an ultra green effect within hours.

UP TO 15% GREENER: Treats with lawn fertilizer shows up to 15% more chlorophyll measurable green pigment in plant tissue!

C-I-L
TECHNOLOGIE
IRON+
TECHNOLOGIE

With/Avec
DDP
IRON+FER

**TOUT CE DONT VOUS AVEZ BESOIN POUR
LA PELOUSE ET LE JARDIN, SIMPLEMENT!**

L'ENGRAIS POUR PELOUSE C-I-L™ IRON+™ 33-0-3 avec 1% de fer procure un précieux avantage: une croissance plus rapide, plus dense et d'un beau vert plus riche! Ce fer libère un fer bénéfique pour une croissance et un entretien constants de votre pelouse. **C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3** contient du **DDP™**, une forme de fer à absorption rapide facile à absorber. Cette poudre de fer agit et agit rapidement pour produire l'effet ultra vert que vous voyez sur votre pelouse en seulement quelques heures.

D - DRY: Adhésif micro-statique qui s'attache à chaque particule, faisant en sorte que 100% des granules d'engrais sont visibles.
D - DISPENSABLE: Le fer est dispersé de façon uniforme et constante peu importe où les granules se déposent, ce qui produit un effet de vert sur l'ensemble de votre pelouse.
P - POWDER: Le fer est immédiatement absorbé par les plantes lors de l'arrosage, ce qui produit un effet de vert en seulement quelques heures.

JUSQU'À 15% PLUS VERT: Les essais avec l'engrais à pelouse ont démontré jusqu'à 15% plus de chlorophylle (pigment vert mesurable dans le tissu végétal).

PREPARE • SEED • FEED • BEAUTIFY | PRÉPARER • SEMER • FERTILISER • EMBELLIR

**C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 WITH 3% IRON
HAS AN IDEAL BLEND OF ELEMENTS:**

- 1 NITROGEN:** Gives you green grass fast! This water-soluble, quick-release formula helps produce more chlorophyll for a faster, thicker, darker lawn color!
- 2 PHOSPHORUS:** Promotes root formation and nutrient uptake in lawns and gardens.
- 3 POTASSIUM:** Helps plants resist disease and winter stress.

* Expressed as Total Nitrogen. Available Phosphorus Acid and Soluble Potash. Refer to the Guaranteed Minimum Analysis for details.

Water / Matière	FeED™ Iron*	Estimacy™**
Type	Broadcast / Oeuvrage	Broadcast and Strip / Oeuvrage et Garantie
Settings / Régages	10	12

NOTE: Sprinkle settings are guidelines only. Coverage varies with walking speed. Ensure accurate coverage with a spreader for other products. Apply 1.3 kg per 100 m² (3.0 lb per 1000 ft²). Use a spreader for additional settings. Use as part of a complete fertilizer program. **NOTE:** Les réglages varient selon la vitesse de marche. Le couvert peut varier en fonction de la vitesse de marche. Pour une couverture uniforme, utilisez un appareil répandeur. Pour les autres recommandations, consultez le manuel de votre produit.

WHEN TO APPLY • QUAND APPLIQUER
SPRING AND SUMMER • PRINTEMPS ET ÉTÉ
Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer. Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer. Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer.

- FALL • AUTUMNE:** Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer. Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer.

HOW TO APPLY • COMMENT UTILISER
1. Aerate lawn in early spring. Rate and remove the debris. / Aérer la pelouse tôt au printemps. Débris et débris en débris.
2. Apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 / Appliquez l'ENGRAIS POUR PELOUSE C-I-L™ IRON+™ 33-0-3.
This bag covers 800 m² (8 600 sq. ft.) / Ce sac couvre 800 m² (8 600 pi. sq.).
* Only on established lawns. / * Utiliser uniquement sur les pelouses établies.
- Use spreader settings for your brand/model. Do not over-fertilize or burn the lawn. / Utiliser les réglages pour votre marque/modèle. Ne pas sur-engraisser ou brûler la pelouse.
- Do not apply by hand. / Ne pas appliquer à la main.
- If/If applicable, use soil surface test device. Sample to remove soil particles. / If/If applicable, utiliser un appareil de test de surface du sol. Prenez un échantillon de sol pour éliminer les particules de sol.
- Guaranteed granule purity when used according to label directions. / ** Utiliser selon le mode d'emploi - la pureté des granules est garantie.
* Apply fertilizer to lawns, each pass at right angles to each other to ensure coverage. / * Appliquez l'engrais à la pelouse, chaque passage à angle droit les uns par rapport aux autres.
- Close the spreader when stopping or turning. / Fermez l'appareil à l'arrêt ou au tournant.
3. Spot check lawn for bare spots. Where necessary, prepare the soil and apply C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 to lawns on established lawns every 4-6 weeks throughout Spring and Summer. / Vérifiez la pelouse pour les zones nues. Là où c'est nécessaire, préparez le sol et appliquez C-I-L™ IRON+™ LAWN FOOD 33-0-3 à la pelouse établie.
4. Water fertilizer in to ensure maximum absorption. / Arrosez après la fertilisation pour garantir une absorption maximale.

- 1 AZOTE:** Donne rapidement une pelouse verte. / Formule à libération rapide prête pour l'arrosage. Favorise la production de chlorophylle pour une pelouse plus verte et plus dense, plus rapidement.
- 2 PHOSPHORE:** Favorise le développement des racines, pour un meilleur enracinement et les cours d'eau.
- 3 POTASSIUM:** Aide les plantes à résister aux maladies et à l'hiver.

CONTINUED APPLICATION monthly to ensure healthy grass growth that will help with weed control. / Continuer l'application chaque mois pour garantir une croissance saine et aider à contrôler les mauvaises herbes.
• Do not apply over wet or saturated lawns. / Ne pas appliquer sur une pelouse mouillée ou saturée.
• Do not apply over wet or saturated lawns. / Ne pas appliquer sur une pelouse mouillée ou saturée.
• Do not apply over wet or saturated lawns. / Ne pas appliquer sur une pelouse mouillée ou saturée.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS • ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Net Weight / Poids Net (N)	33%
3% Iron (Actual / Réel)	3%
3% Potash (Actual / Réel)	3%

C-I-L
FOR BEST RESULTS IN ALL YOUR LAWN AND GARDEN PRODUCTS, USE WITH YOUR CHOICE OF C-I-L™ SOIL, C-I-L™ GRASS SEED AND C-I-L™ FERTILIZER.
POUR DES RÉSULTATS OPTIMAUX DANS VOS PRODUITS, UTILISEZ AVEC VOTRE CHOIX DE C-I-L™ SOIL, C-I-L™ ENGRAIS À LA PELOUSE ET C-I-L™ ENGRAIS À LA PELOUSE.

PREMIER TECH HOME & GARDEN INC.
1, avenue Premier
Rivière-du-Loup (Québec)
G5R 6C1
1-800-268-2808
pibonem@garden.com

342325 800718
1 800 268 2808